
A Leading industrial company in KSA is seeking to recruit the following  Industrial Chocolate Chef
Tuesday, 07 July 2020 12:39

        

معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A Leading industrial company in KSA is seeking to recruit the following

Industrial Chocolate Chef

R&D / Production

Responsibility: 

    -  Knowledge of chocolate production techniques e.g. Tempering, Molding, decorating etc..
    -  Deep knowledge in the characteristics of the frequently used ingredients
    -  Experience in working with production lines, chocolate processing
    -  Creativity in developing new products
    -  Good communication skills in Arabic and English
    -  Define, implement and optimize manufacturing schedules and resource shift patterns on a cost-effective basis
    -  Leadership, sense of organization, good experience in project and team management
    -  All nationality areÂ  welcome to applyTransferable iqamaÂ 

Please send your resume to Eng@
targetjo.com
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ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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